
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 29. 10. 2023

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Huu Petr Pham Správce Pod-O-Gym SG ✔

Matyáš Bobek Zástupce správce bloku B ZSBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

David Puchoň Správce bloku D SBD ✔

Jan Ošťádal Zástupce správce bloku F ZSBF ✔

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Pavel Píchal Správce Pod-O-Lab SL

Pavel Sillinger Zástupce správce Pod-O-Games ZGM

Michal Novák Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL

Jiří Novotný Správce Hudebny SH

Daniel Ptáček Správce Pod-O-Film SF

Barbora Holubcová Správce Pod-O-Film SF

Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD

Lukáš Pavljuk Zástupce správce hudebny ZSH
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Jiří Halamka Správce sudovny SUD

Leoš Smetana Televizor bloku A TVA

20:06 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu
SP žádá o přidání bodu EČ Podolské Vánoce. ZSH žádá o přesunutí bodu Hudebna za bod Kolečko. Představenstvo se změnami souhlasí a
upravuje stávající program.

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 29. 10. 2023 ve 20:09.

𝞢:8, +:8, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

20:10 Příchází Jan Mareš. Počet lidí s hlasovacím právem: 9.
20:10 Odchází Daniel Ptáček a Barbora Holubcová. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Bod č. 2: Schválení zápisu schůze představenstva 17. 9. 2023

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 17. 9. 2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 29. 10. 2023 ve 20:14.

𝞢:9, +:6, −:0, ±:3

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 3: Kolečko

20:30 Přichází Leoš Smetana. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Předseda
Probíhá řešení formulací smluv se SÚZ ČVUT. Příští týden je plánována pravděpodobně finální schůzka. Proběhne výjezdní zasedání SU
ČVUT. V současné době vznikají nové interní předpisy (více v bodu č. 10). ISC zve členy klubu na akci Halloween party (1. 11. 2023). Ve
spolupráci s SBC je tvořena ekonomická činnost pro tisk na klubové tiskárně. P doplnila položky do rozpočtu, aktuální finanční bilance je
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příznivá. S předsedou klubu Silicon Hill je diskutována situace ohledně platby DPH v rámci SU ČVUT. Se SS probíhá řešení možnosti online
plateb na klubových akcích. Dále probíhá snaha o rozšíření spolupráce s dalšími kluby SU ČVUT.

Správce sítě
Probíhají přípravy na přesun hlavní serverovny z bloku F zpět na blok A. Mezi Bloky A a B byla natažena optická linka.

Správce systémů
Byl vytvořen nový Kubernetes cluster (3 nody, prozatím ve VM, v plánu je bare metal cluster) a zahájen přenos aplikací a webů na něj.
Probíhá vytváření nového monitorovacího systému pro aplikace a servery (Prometheus a Grafana). ZSBB vytvořil novou verzi webu Mezi
bloky s galerií (je potřeba zařídit přístupy k fotkám pro ZSBB, ať je může nahrát ke zpracování). Proběhlo zmenšení velikosti fotek na
klubovém webu a byla nasazena image proxy, která konvertuje náhledy fotek až při načtení, tedy šetří místo na discích na úkor
výpočetního výkonu. Probíhají přípravy na stěhování klubového síťového hardware ze serverovny F zpátky do zrekonstruované serverovny
na A. Stěhování proběhne nejspíš příští víkend, SS a SN žádají o výpomoc.

Správce projektů
Proběhla Akce Prvák. Zpětná vazba k akci je převážně kladná. Probíhá příprava na akci Halloween.

Správce Pod-O-Gym
Byly objednány konzole na boxovací pytle ve spolupráci se SÚZ ČVUT. Dále se budou se posouvat žebřiny. Probíhají přípravy na Podolský
Benchpress.

Správce bloku B
Akce Poznej svého správce spojená s blokem E se vydařila. SBB řeší neoprávněné používání nouzového východu.

Správce bloku C
Proběhla akce Poznej svého správce. SBC pozoroval slabší účast aktivních lidí z bloku. Problémy s úklidem byly vyřešeny stížností.

Správce bloku D
Proběhla akce Poznej svého správce. Objevil se opět problém s úklidem. Po předchozí stížnosti přišlo krátkodobé zlepšení, aktuálně je úklid
opět nedostatečný.

Správce bloku E
Zjištěn problém se vchodovými dveřmi. Po akci Poznej svého správce zůstal na chodbách a sociálních zařízeních nepořádek. SBE řeší
nápravu.

Správce bloku F
Proběhla akce Poznej svého správce. Problém s výskytem exkrementů na bloku se již neopakoval. V současné době nefunguje výtah.
Problém byl nahlášen. V brzké době proběhne rekonstrukce jedné kuchyňky.

PR manažer
Byla připravena propagace pro Pod-O-Film. V současné době probíhá propagace akce Halloween.

Fotokroužek
Proběhla první schůzka. Kroužek se rozšířil o nové členy. Proběhlo focení aktivních členů na kolejní web.

Správce Hudebny
O hudebnu projevují zájem externisté. Proběhla registrace nových uživatelů.
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Správce Deskoherny
Proběhlo několik deskohraní a turnajů se slušnou účastí.

Správce Kolárny
Byly objednány nové dveře. Dále byly přivezeny stojany darované kolejí Bubeneč. Proběhly přípravy pro montáž nových stojanů.

Správce PC učebny
Společně s P byl přepracován systém vedení účetnictví tiskárny, aby byl přehlednější. Díky akci Prvák se o tiskárně dozvědělo více lidí a
zvýšil se zájem o tisknutí na kolejní tiskárně. Nadbytečná hotovost v kase byla předána P.

Správce Pod-O-Lab
Na základě zprávy BOZP proběhly menší úpravy.

Správce Pod-O-Games
Proběhl turnaj ve hře Tekken. Přes menší účast se akce povedla.

Správce Pod-O-Film
Tým Pod-O-Film se rozšířil o nové správce: Daniel Ptáček (ID 9695) a Barbora Holubcová (ID 8510).

Velitel Pod-O-Šerm
Přišly opravené meče.

Správce Sudovny
Proběhly akce Poznej svého správce. SUD děkuje správcům za úklid. Sklad byl doplněn o spotřební materiál.

Správce herních místností
Lukáš Pavljuk (ID 8696) odstoupil z pozice zástupce správce herních místností.

Mezi Bloky
MP se zúčastnil školení SU ČVUT ohledně podání žádost o FSP ČVUT. Probíhají pravidelné organizační schůzky.

Bod č. 4: Hudebna
P uvádí problematiku stěhování SH a ZSH z kolejí a zaslání odvolacího emailu. P se za svou chybu omlouvá. SH a ZSH by chtěli zůstat ve
svých funkcích a myslí si, že své povinnosti jsou schopni dále plnit. SBD uvádí, že se nechceme zbavovat aktivních lidí, ikdyž nebydlí na
koleji. Dále uvádí, že je nutné zachovat návaznost a předávání funkce. P uvádí důvod zaslání odvolacího emailu. Problematika byla řešena P
i s ředitelem SÚZ ČVUT. MP navrhuje rozšíření týmu o obyvatele kolejí, kvůli lepší dostupnosti správců. SBC podporuje návrh. ZSH s návrhem
souhlasí a uvádí, že jsou schopni osobního kontaktu po předchozí domluvě, což probíhá pravidelně. P odkazuje na HR ohledně nabírání
nových lidí a toho, že by bylo vhodné, aby správcem byl ten, kdo na koleji pravidelně je.

Bod č. 5: Inventarizace
V budoucnu proběhne inventarizace klubových místností. V rámci klubu jsou prováděny 2 inventarizace: povinná (SU ČVUT) a interní (pro
potřeby klubu). Aktuální limit povinné inventarizace je 2 000 Kč bez DPH. V rámci parlamentu SU ČVUT bylo navrženo, aby by se tato
hranice zvýšila na 5 000 Kč případně 10 000 Kč. Představenstvo diskutuje výši hranice inventarizace. Výsledkem diskuze je, že klub podpoří
zvýšení hranice inventarizace na 5 000 Kč bez DPH.
P apeluje na kontrolu inventarizace jednotlivých místností.
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21:18 Předseda vyhlašuje pauzu..
21:20 Odchází Jiří Novotný a Lukáš Pavljuk. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.
21:24 Předseda obnovuje schůzi.

Bod č. 6: Úložiště
P uvádí situaci ohledně uložení osobních dat Kateřiny Štouračové na klubovém úložišt. Tyto data ji byly dány k dispozici ke stažení. S touto
formou nesouhlasila. Situace byla řešena s právníkem. V současné době je situace uzavřena.

Bod č. 7: EČ Podolské Vánoce
Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat dokumenty zaslanými do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz po 27. 10. 2023 20:00.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

SP prezentuje dokument a diskutuje ho s představenstvem.

Usnesení č. 4: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument EČ Podolské Vánoce zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 29. 10. 2023 ve 21:49.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 8: Halloween
Akce proběhne 31. 10. 2023. Sloučeno s akcí turnaj Beer Pong. SP informuje o průběhu akce.

Bod č. 9: Fuckup night
Akce proběhne 22. 11. 2023. SP informuje o průběhu akce.

Bod č. 10: Různé
SN získal darem IT vybavení. Přebytky budou distribuovány do dalších klubů.
Proběhlo ZZSVS. P shrnuje řešená témata.
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V současné době vznikají nové IP: Hospodaření klubu, Pravidla pro udělování trestů za porušování předpisů (BANů) a upravují se současné:
Pravidla kamerového systému, Jmenované funkce a jejich specifikace. P prezentuje současný stav úprav a instruuje Správce ke
komentování.

22:50 Předseda ukončuje schůzi

Příloha 1
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Příloha 2
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